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Sommarhälsning från KPR:s ordförande 

 

 

Nu har halva 2020 passerat, ett år som inte liknar något annat år vi kan minnas. Mycket 

av det som var inplanerat under våren har inte kunnat genomföras på grund av corona-

smitta och jag vill därför göra en kort sammanfattning av KPR:s arbete under de senaste 

månaderna. 

 

På initiativ från KPR:s arbetsutskott beslutade vi att ställa in det sista planerade mötet 

med rådet under våren. Som ordförande i rådet hade jag önskemål om att upprätthålla 

kontakten med arbetsutskottet och föreslog möjligheten till digitala möten. Vi har därför 

beslutat att tillsvidare ha digitala möten med arbetsutskottets ledamöter den första 

fredagen i varje månad.  

 

Tekniken har fungerat väl för de flesta av oss och vi i arbetsutskottet har kunnat 

konstatera att även digitala möten kan vara riktigt bra möten. Föreningarna har berättat 

hur deras verksamhet fungerat den senaste tiden, vars aktiviteter naturligtvis varit starkt 

påverkade av läget och Folkhälsomyndighetens rekommendationer. Som ordförande har 

jag besvarat olika frågor om den kommunala verksamheten, frågor som till största delen 

varit kopplade till covid-19. 

 

Hittills har vi genomfört två digitala möten (juni och juli) och har även bokat in ett möte i 

augusti. Vi återkommer med information om hur vi gör därefter. Så snart det åter blir 

möjligt kommer vi att bjuda in till ett ordinarie råd.  

  

Tack för gott samarbete och jag hoppas att vi alla kan ses till hösten! 

 

 

Varma sommarhälsningar till alla ledamöter i Vellinge kommuns kommunala 

pensionärsråd 

 

 

 

Thommy Gransten 

 

 


